

Flower series
花系列沙发



SUNON 圣奥



isunon.com

总部地址

中国·杭州市钱江新城市民街200号圣奥中央商务大厦

Company Address

No.200 Citizen Street,SUNON Central Mansion Qianjiang CBD,
Hangzhou,Zhejiang,China
TEL:+86 571 88166666 +86 571 87171168 PC:310020

萧山生产基地

中国·杭州市萧山经济技术开发区宁东路35号

Xiaoshan Production Base

No.35 Ningdong Road,Xiaoshan Eco&Tec Zone,
Hangzhou,Zhejiang,China
TEL:+86 571 82833568 PC:311200

海宁生产基地

中国·浙江省海宁市尖山新区安仁路6号

Haining Production Base

No.6 Anren Road,Jianshan New Area,Haining,
Zhejiang,China
TEL:+86 573 87800900 PC:314415



F.2

A款 花尔 / Flower.2

圆润的造型、优雅的弧度犹如绽放的花朵，花尔沙发让空间更加亲近柔和，多种色彩能够配合空间的各种需求。

With mellow shape and Elegant radian which just like a blooming flower, sofa makes your zone more kindly and gentle. And its various color choices just can meet the diverse needs of space.



F.2

B款 花尔 / Flower.2

简洁利落的线条勾勒出与众不同的气质，棉麻材质搭配金属下脚，柔美而简练。

Concise and clear line outline unique temperament, cotton material matching metal leg, it looks soft, beautiful and nice.



F.1

花怡 / Flower.1

双色配搭的花怡沙发椅，设计灵感源自灵巧别致的花瓣。流畅圆润的线条更显舒适，多变色彩让洽谈空间灵动跳跃。

Two-tone matching sofa chair - "Huayi", its design inspiration was from smart chic petal. The lines are so smooth and easy with the addition of colourful that makes the whole conference area flexible.



F.8

花伴 / Flower.8

花伴系列休闲沙发椅如同优美的旋律流淌在休闲空间中，多变的造型让空间更灵动、自由度更高，打破办公空间的沉闷。

Series, the flexible modeling makes the office more dynamic and provide you a pleasant office environment.



Tea Table

现代通用茶几 / Modern coffee table

形式多样的花系列沙发，需要配搭不同的茶几，材质、色彩、大小、高低的变化与沙发搭配平添几分新意。

Various Flower series sofa, needs to go with different tea table. The match between the change of tea table such as material, color, size, height and the sofa, increases some new idea.

